
DOKTOR ZÚRI: „KOĽKO DETÍ BUDE MUSIEŤ
ZOMRIEŤ KVÔLI NOSENIU RÚŠOK?“
SYSTÉM JE NASTAVENÝ NA ZABÍJANIE
ĽUDÍ!
- CZ24 News | 20. září 2021

Ako dlho ešte budú rodičia nasadzovať svojim deťom rúška, ktoré im spôsobujú utrpenie a silne
škodia až do miery, kedy je ohrozený ich život?

Dr. Eric Nepute z amerického St. Louis nakrútil emotívne video. Chce, aby ho videlo čo najviac ľudí.
Urobil tak po tom, ako 4-ročné vnúča jednej z jeho pacientiek takmer zomrelo na bakteriálnu pľúcnu
infekciu spôsobenú dlhodobým nosením rúška.

„Systém je nastavený na zabíjanie ľudí“
Video doktora Neputa si môžete pozrieť tu:

Preklad videa do slovenčiny:

Zdravím všetkých, tu je doktor Nepute, dúfam, že všetci máte pekný deň.

Chcem vám niečo povedať, čo ma totálne odrovnalo. Videl som toho už veľa a môžem vám povedať,
že celý tento systém je momentálne nastavený na to, aby ľudí zabíjal.

Práve som dotelefonoval s jednou mojou pacientkou, ktorej vnuk bol minulú noc prevezený na
pohotovosť, pretože mal silné ťažkosti s dýchaním, chrapčal a kašľal.

Toto 4-ročné dieťa malo bakteriálnu infekciu v pľúcach v dôsledku dlhodobého nosenia rúška.

Má len 4 roky! Len 4 roky a to dieťa takmer zomrelo iba kvôli tým hlúpym nariadeniam, ktoré nie sú
založené na žiadnych vedeckých dôkazoch. A dôvodom, prečo neexistujú žiadne vedecké dôkazy, je
fakt, že dlhodobé nosenie rúšok môže deťom ublížiť.

Správy o vážnych zdravotných problémoch detí z nosenia rúšok počúvame po celej krajine.

Mimochodom, pediater i pohotovosť potvrdili, že to bolo z rúška. Totižto, ako ľudia bežne
uvoľňujeme z pľúc, pokožky, močom a ďalších častí tela množstvo rôznych baktérií a toxínov. To je
spôsob, ako sa telo prirodzene detoxikuje. My tie škodliviny proste musíme dostať z tela von.

Toto 4-ročné dieťa malo vážnu bakteriálnu infekciu a skoro zomrelo, lekári si už mysleli, že to
nezvládne. Nakoniec sa ho nemocnici podarilo zachrániť.

Zamýšľam sa nad tým, koľko ľudí má podobné príznaky pľúcnej bakteriálnej infekcie a myslia si, že
majú covid, preto idú do nemocnice, kde ich napoja hadičkami na infúzie?

Je to neuveriteľné! Len 4-ročné dieťa! Jeho babku poznám už dlhú dobu. Práve bola na telefóne
s dcérou a pediatrom a to dieťa takmer zomrelo kvôli blbému rúšku!
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Toto nie je v poriadku! Toto sa musí zastaviť!

Už to celé zašlo priďaleko. Ľudia zbytočne umierajú. A umierajú nie na covid, ale na následky
hlúpych nariadení vydávaných nekompetentnými ľuďmi, ktorí by nemali zastávať svoje pozície. Oni
zabíjajú naše deti, zabíjajú dospelých aj seba navzájom.

V USA zomrelo 40 až 60 tisíc ľudí v domovoch sociálnych služieb kvôli idiotom ako napríklad
guvernér New Yorku, ktorí nariadili, aby pozitívni klienti boli premiestnení z nemocníc do týchto
domovov.

Vôbec nehľadeli na dáta, že v domovoch pre dôchodcov majú starčekovia s nedostatkom zinku
a vitamínu D 40 až 50% šancu zomrieť nielen na covid, ale na akékoľvek ochorenie, vrátane
respiračných vírusov.

Tieto informácie boli bežné dostupné, no boli potlačené. A prečo? Aby mohli ľudí zabíjať. Pretože keď
ľudia zomrú, to ostatných vystraší. Tým sa pomáha vytvárať naratív strachu a kontroly nad
obyvateľstvom.

Toto musí skončiť! Koľko ľudí bude musieť ešte umrieť? Koľko detí bude musieť ešte skončiť
v nemocnici?

Mnoho mladých ľudí je na smrť vystrašených. Minule som hovoril so 16-ročným chlapcom, ktorý je
na smrť vystrašený, že zomrie na covid. Nemá žiadne príznaky, no aj tak je na smrť vystrašený.
Zakaždým, keď zakašle alebo si kýchne, tak si myslí že zomrie, pretože toto vidí všade na sociálnym
sieťach.

Je to hlúpe, je to ignorantské a ja nedokážem uveriť, že sa to deje. Je to ako najhorší celosvetový sen,
ktorý sa kedy vyskytol.

Chcem vám niečo povedať. Je čas, aby sme sa z tejto nočnej mory prebudili. Je čas sa postaviť na
odpor!

Lekári, prosím vás, začnite hovoriť svojim pacientom pravdu! Dôvod, prečo nenosíme rúška ani počas
chrípkovej sezóny je ten, že rúška vírusy nezastavujú. A prečo ich nosíme v chirurgickom sále? No
preto, aby sme nepľuli pacientom do otvorených rán. To je ten dôvod. Nie preto, že sa snažíme
zastaviť šírenie vírusov.

A mimochodom, neexistuje žiadna vakcína, ktorá by dokázala zastaviť RNA vírus. A ani nikdy
nebude.

Tiež si pozrite súčasné kritériá pre „úspešnú“ vakcínu. Nie je to zastavenie šírenia vírusu, nie je to
zníženie miery infekcií, nie je to zníženie hospitalizácií alebo zníženie úmrtí. Jediným kritériom
úspechu je zníženie „rizika príznakov“. To je všetko!

Aký to má vlastne zmysel? Zastavme to! Nás je viac ako ich.

Prosím pochopte, že nastal čas, aby sme sa zobudili, strhli rúška z našich detí, strhli rúška
z nás. Dýchajme čerstvý vzduch! Smejme sa na ľudí. Úsmevy sa zvyknú vracať.

Úbohé 4-ročné dieťa včera takmer zomrelo. Jeho mama a babka s ním bežali na pohotovosť, pediater
im povedal, že sa jedná o bakteriálnu respiračnú infekciu spôsobenú nadmerným nosením rúška.
Textilného rúška, v ktorom vidíte deti skoro všade.



Prosím vás, pre lásku Božiu, stiahnite si toto video a zdieľajte ho kam len môžete – s priateľmi na
sociálnych sieťach, emailom, sms-kami, pretože ľudia musia vidieť, čo sa deje.

A blbec, ktorý si hovorí prezident chce nariaďovať povinné nosenie rúšok. Koľko respiračných
ochorení tu budeme mať, koľko detí zomrie, koľko ľudí s oslabenou imunitou kvôli tomuto skoná?

Už sa to absolútne vymklo spod akejkoľvek kontroly. Nastal čas vzbúriť sa. Vzbúriť sa pomocou
vedomostí, múdrosti a činov. Už stačilo! Zložte rúška, zaobstarajte si nejaký zinok, vitamín D, choďte
na slnko, jedzte kvalitné potraviny, kontrolujte svoju váhu a nemáte sa čoho báť!

Covid-19 je seba obmedzujúce ochorenie u 99,7% ľudí na svete. Verte tomu!

Ľúbim vás, ďakujem za vašu pozornosť, majte požehnaný deň. Do videnia!

Záver: Čo s rúškami detí na školách?
Asi najpálčivejšou témou dneška je pokračujúce nosenie rúšok deťmi na školách bez nejakej
vyhliadky konca.

Doprosovať sa politikov alebo hygienikov nemá zmysel. Sú to neľudské monštrá bez citu, duše
a morálky. Jediný, kto toto šialenstvo môže ukončiť, sme my.

K noseniu rúšok deťmi na školách sme za posledný rok a pol publikovali viaceré články. Ten posledný
s najaktuálnejšími informáciami nájdete tu: Ako postupovať voči škole, ktorá bude nútiť vaše dieťa
nosiť rúško

Určite si ten článok pozrite a začnite konať!

Nenechajte vaše deti dusiť a trápiť sa v rúškach každý deň dlhé hodiny počas vyučovania. Jedného
dňa sa vás totiž opýtajú: „Mama, oco, čo ste robili pre našu ochranu vtedy, keď nás v škole mučili
a týrali?“

Preto čiňte dnes tak, aby ste sa raz pred nimi nemuseli hanbiť, že ste na ich ochranu nič nerobili, len
slepo poslúchali príkazy tyranov.
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